
                         
 

Business trips: Economy Packages Train + Hotel  
 

 

Take advantage of an affordable package that combines your round-trip high-speed train tickets 

and hotel for your business trips. Enjoy major destinations at a discounted price such as Kyoto, 

Osaka, Nagoya and many others (except Tohoku and Hokkaido).  
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In Japan, as elsewhere, many employees are required to make business trips across the country. 

Organizing these trips and finding the best price is usually a time-consuming process. Free up 

your time by using an intermediary who will take care of finding the best option and will allow 

you to serenely apprehend your turnkey trips.   
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Sample itinerary : Tokyo - Osaka (2 days and 1 night) 

 

Organizing a business trip requires time and preparation and finding the best value for money 

can be tedious. Specify your destinations, your travel dates and your preferences and France 

Travel Center offers you the solution to save you time.. 

 

 

Day 1 : Tokyo / Osaka  

 

A few days before your trip, you 

already have your train tickets and 

accommodation vouchers in your 

pocket and can look forward to your trip 

with peace of mind.  

 

Departure to Shin Osaka station from 

Shin-Yokohama, Shinagawa or Tokyo 

by Shinkansen.  

 

When you arrive in Shin-Osaka, you 

have all the necessary documentation 

to facilitate your travel. You spend your 

day freely and go about your various 

activities. 
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At the end of the day, you go to your accommodation already booked, without difficulty thanks to 

the access maps that we gave you.  

 

 

Day 2 : Osaka / Tokyo 

 

In the morning, you enjoy the breakfast included with your hotel night and check out. 

 

You enjoy your day in Osaka. Optionally, you attend a show or participate in a traditional activity 

booked by FTC to enhance your trip. 

 

You reach Tokyo at the end of the day with your train tickets in your possession. 

 

 

France Travel Center rates 

 

Hôtel 3* : From 29 000 JPY / person based on single occupancy 

Hôtel 4* : From 40 000 JPY / person based on single occupancy 

 

Public rates 

 

Hôtel 3* : From 36 500 JPY / person based on single occupancy 

Hôtel 4* : From 45 000 JPY / person based on single occupancy 
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Exemple d’itinéraire : Tokyo - Osaka - Nagoya (3 jours et 2 nuits) 

 

France Travel Center est à votre service pour la réalisation de vos déplacements professionnels 

multi destinations. Précisez vos destinations, vos dates de voyage et vos préférences et nous vous 

offrirons une solution pour vous faire gagner du temps. 

 

Jour 1 : Tokyo / Osaka  

 

Vos billets de trains et coupons d’hébergement en votre possession, vous appréhendez votre 

déplacement avec sérénité.  

 

Départ pour la gare de Shin Osaka au départ de Shin-Yokohama, Shinagawa ou Tokyo en 

Shinkansen. Arrivé à Shin-Osaka, vous avez toute la documentation nécessaire pour faciliter vos 

déplacements.  

 

Vous passez votre journée librement et vaquez à vos diverses occupations. 

 

En fin de journée, vous vous dirigez vers votre hébergement déjà réservé, sans difficulté grâce 

aux plans d’accès qui vous ont été donnés.  

 

Jour 2 : Osaka / Nagoya 

 

Le matin, vous profitez du petit-déjeuner inclus avec votre nuit d’hôtel et procédez au check-out. 

 

Vous profitez de votre journée à Osaka, puis vous dirigez vers Nagoya en train. 

 

Votre hébergement déjà réservé, vous vous y rendez sans difficulté grâce aux plans d’accès qui 

vous ont été donnés.  
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Jour 3 : Nagoya / Tokyo 

 

Le matin, vous profitez du petit-déjeuner inclus avec votre nuit d’hôtel et procédez au check-out. 

 

Vous profitez de votre journée à Nagoya. Optionnellement, vous assistez à un spectacle ou 

participez à une activité traditionnelle réservé par FTC pour agrémenter votre voyage. 

 

Retour à Tokyo en Shinkansen. 

 

 

Tarifs France Travel Center 

 

Hôtel 3* : A partir de 40 000 JPY / personne sur la base d’une personne en chambre single 

Hôtel 4* : A partir de 55 000 JPY / personne sur la base d’une personne en chambre single 

 

Tarifs publics 

 

Hôtel 3* : A partir de 48 100 JPY / personne sur la base d’une personne en chambre single 

Hôtel 4* : A partir de 63 000 JPY / personne sur la base d’une personne en chambre single 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nous sommes là pour vous aider à planifier et à réaliser vos vœux. 

 

Vous pouvez demander à raccourcir ou prolonger votre séjour, ou bien 

l’agrémenter avec d’autres destinations. 

 

Vous aimez la liberté et l'absence de contraintes ? 

Nous pouvons vous dresser une liste personnalisée d'activités et de lieux intéressants, vous 

donnant la liberté de vous promener à votre guise pendant votre séjour. 

 

Voulez-vous un plan à toute épreuve et une escapade sans tracas ? 

Nous pouvons tout organiser pour vous à l'avance, qu'il s'agisse de réserver des activités, 

envois de bagages, location de voitures ou visites guidées, etc. 

 

N'hésitez pas à nous contacter pour un itinéraire personnalisé 

 

 


